
 

 

Protokół Nr 7/2014 

 

z posiedzenia Komisji Planowania, Budżetu i Finansów 

odbytego w dniu 21 sierpnia 2014 roku 

 

 

W posiedzeniu udział wzięło 7 członków Komisji, według listy obecności, która stanowi 

załącznik do nin. protokołu. 

 

Nieobecni: 1) Radny Jan Łuczak 

        2) Radny Bogusław Pawłowicz 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1) Wójt Gminy – Jan Szewczyk 

2) Sekretarz Gminy – Tomasz Suchoński 

3) Skarbnik Gminy – Urszula Lew 

 

Posiedzenie otworzył i posiedzeniu przewodniczył Ryszard Borowicz – Przewodniczący 

Komisji, który przedstawił następujący porządek posiedzenia: 

 

1. Realizacja uchwał, interpelacji i wniosków podjętych w pierwszym półroczu 2014r. 

2. Porównanie liczby godzin nauczycieli w placówkach oświatowych między rokiem 

szkolnym 2013/2014 a rokiem 2014/2015. 

3. Opiniowanie projektów uchwał zgłoszonych na sesję sierpniową 

4. Sprawy różne. 

 

Do wyżej przedstawionego porządku obrad Radni nie zgłosili zmian. 

 

Ad. 1 

 

Członkowie Komisji otrzymali od Wójta Gminy sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy 

Wierzchowo, interpelacji zgłoszonych przez radnych i wniosków przyjętych przez stałe Komisje 

Rady Gminy za okres od 1 stycznia 2014r. do 30 czerwca 2014r. 

Radni nie zgłosili uwag do w/w sprawozdania. 

 

Radny Ryszard Borowicz podziękował Wójtowi Gminy, że doprowadził do realizacji wniosku 

zgłoszonego przez Komisję Planowania, Budżetu i Finansów z roku 2013 w sprawie 

wprowadzenia wzrostu płac od 1 stycznia 2014r. dla zatrudnionych przez Urząd Gminy i 

wszystkie jednostki z terenu gminy o wskaźnik wnioskowany przez Rade Gminy. 

 

Ad. 2 

 

Przewodniczący Komisji Ryszard Borowicz omówił informację Wójta Gminy dotyczącą 

projektów organizacyjnych szkół w roku szkolnym 2013/2014 i 2014/2015. 

 

W Szkole Podstawowej w Wierzchowie przybył jeden oddział klasy pierwszej (liczba 

oddziałów, liczba uczniów wzrosła o 23 osoby, liczba godzin obowiązkowych wzrosła o 22 



godziny, liczba godzin dodatkowo płatnych przyznanych przez Wójta zmniejszyła się o 8 

godzin. Ogólnie liczba godzin wzrosła o 14 godzin. 

 

Szkoła Podstawowa w Wierzchowie: 

 liczba oddziałów 13, przybył jeden oddział klasy pierwszej, 

 liczba uczniów wzrosła o 23 osoby, 

 liczba godzin obowiązkowych wzrosła o 22 godziny, 

 liczba godzin dodatkowo płatnych przyznanych przez Wójta 

zmniejszyła się o 8 godzin, 

 ubyły godziny na nauczanie indywidualne o 6 godzin i na pedagoga 

szkolnego o 5 godzin. 

Ogólnie liczba godzin wzrosła o 14 godzin 

 

Gimnazjum w Wierzchowie: 

 liczba oddziałów taka sama (6), 

 liczba uczniów wzrosła o 5 osób, 

 liczba godzin obowiązkowych wzrosła o 8 godzin, 

 liczba godzin dodatkowo płatnych jest taka sama (29), 

Ogólnie liczba godzin wzrosła o 8 godzin. 

 

Zespół Szkół w Świerczynie: 

 liczba oddziałów taka sama (10), 

 liczba uczniów zmalała o 6 osób, 

 liczba godzin obowiązkowych wzrosła o 3 godziny, 

 liczba godzin dodatkowo płatnych wzrosła o 5 godzin (29), 

Ogólnie liczba godzin wzrosła o 8 godzin 

 

Przedszkole w Wierzchowie: 

 liczba oddziałów taka sama (4), 

 liczba dzieci zmalała o 10 osób, 

 liczba godzin obowiązkowych wzrosła o 13 godzin, 

 nie ma godzin dodatkowo płatnych. 

 

Dyskusja: 

Radny Ryszard Borowicz zapytał, dlaczego w Przedszkolu wzrosła liczba godzin 

obowiązkowych o 13 godzin, mimo, że liczba oddziałów się nie zmieniła. 

Podobnie wzrosła liczba godzin w Gimnazjum o 8 godzin. 

Na zadane pytanie Dyrektor Przedszkola i Dyrektor Gimnazjum odpowiedzą na najbliższej sesji 

Rady Gminy. 

 

Ad. 3 

 

Komisja opiniowała następujące projekty uchwał: 

 

1) w sprawie zmiany uchwały w sprawie podziału Gminy Wierzchowo na okręgi wyborcze, 

ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu - druk 

nr 354 – Komisja zaopiniowała pozytywnie – 7 głosami „za”, przy 0 głosach 

„przeciwnych”, 0 głosach „wstrzymujących się”, 

 



2) w sprawie przyjęcia darowizny na rzecz Gminy Wierzchowo – druk nr 355 – Komisja 

zaopiniowała pozytywnie - 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych”, 0 głosach 

„wstrzymujących się”, 

 

3) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz zwolnienia z 

obowiązku wydzierżawienia nieruchomości w drodze przetargu – druk nr 356 – Komisja 

zaopiniowała pozytywnie - 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych”, 0 głosach 

„wstrzymujących się”, 

 

4) w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2014 - druk nr 357 – Komisja 

zaopiniowała pozytywnie - 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych”, 0 głosach 

„wstrzymujących się”, 

 

5) w sprawie przyjęcia środków z Funduszu Spójności - druk nr 358 – Komisja 

zaopiniowała pozytywnie - 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych”, 0 głosach 

„wstrzymujących się”, 

 

Ad. 4 

 

1) Przewodniczący Komisji odczytał pismo Pani Sylwii Rydel-Niżnik, która prowadzi 

gabinet stomatologiczny w Wierzchowie, w którym prosi o dofinansowanie gabinetu i 

aneksowanie umowy najmu lokalu – pismo stanowi załącznik do protokołu. 

Po dyskusji Komisja negatywnie zaopiniowała prośbę Pani Sylwii Rydel-Niżnik. 

Wynik glosowania: 0 głosów „za”, 5 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”. 

 

2) Przewodniczący Komisji odczytał pismo Zarządu Klubu Sportowego „Drzewiarz” w 

Świerczynie o wsparcie finansowe w kwocie 5.000,00 zł – pismo stanowi załącznik do 

protokołu. 

Po dyskusji ustalono, że prośba zostanie rozpatrzona w miesiącu wrześniu, po analizie 

realizacji budżetu na rok 2014. 

 

3) Radny Kazimierz Pajor prosił o wyjaśnienie problemów z realizacji inwestycji drogowej 

w Wierzchowie, bowiem docierają informacje, że pojawiły się problemy z realizacją 

planowanego zakresu robót. 

Dogłębnej odpowiedzi udzielił Wójt Gminy stwierdzając, że są proceduralne problemy, 

które ma nadzieję, że zostaną rozwiązane. 

 

4) Radny Ryszard Borowicz poinformował, że w remontowanej świetlicy w Sośnicy na 

głównej Sali nie ma wywietrzników, w ogóle nie było ich w projekcie. 

Wójt stwierdził, że takie wywietrzniki powinny być. Zobowiąże Dyrektora GOKSiT do 

podjęcia działań w celu zainstalowania wywietrzników. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodniczący Komisji 

 

Ryszard Borowicz 


